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Yuting Zhang 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Real estate and infrastructure 

◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Asset management 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun, Ms. Zhang practiced law at the Shanghai representative office of an 

international law firm and with a reputable domestic law firm in Shanghai. 

Ms. Zhang has extensive legal practice experience in the areas of real estate, cross-border mergers 

and acquisitions, private equity and venture capital investment, and fund formation matters and has 

advised major international and domestic real estate enterprises, investment banks, real estate funds, 

insurance companies, and others.  Ms. Zhang provides legal services in connection with equity and 

asset acquisitions, real estate developments, real estate project financings, real estate fund formation, 

leasing operations, and property management matters in China. 

EDUCATION 
Ms. Zhang graduated with a Bachelor of Laws (LL.B.) degree from Southwest University of Political 

Science and Law (SWUPL), and obtained her master’s degree in Civil and Commercial Law from 

Shanghai Jiao Tong University. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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张雨婷 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 房地产和基础设施 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 资产管理 

工作经历 

在加入汉坤律师事务所之前，张雨婷女士曾在一家国际律所的上海办公室工作逾四年，另曾

在一家业内闻名的中国律师事务所短期工作。 

张女士在房地产、跨境并购、私募股权和风险投资、外商直接投资、房地产基金设立、一般

公司事务等领域具有经验。其为诸多国内外的知名房地产企业、投资银行、投资基金、创业

公司、保险企业等提供法律服务，参与项目涉及股权并购、资产并购、房地产基金设立、租

赁运营及物业管理、公司股权融资等。 

教育背景 

张雨婷女士毕业于西南政法大学，获法学学士学位，之后于上海交通大学获得民商法学硕士

学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


